
Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch

Schriftelijke vragen ex. artikel 71 RvO: studieruimte studenten

’s-Hertogenbosch, 12 juni 2019

Geacht college,

De gemeente ’s-Hertogenbosch is een studentenstad met hogescholen en mbo- college. In
zo’n stad moeten studenten ook de ruimte hebben of krijgen om in het openbaar te kunnen
studeren. Dat blijkt niet altijd het geval. In het weekend kunnen studenten vrijwel nergens
in Den Bosch terecht om buitenhuis te kunnen studeren. De hogescholen Avans en Has zijn
dan gesloten.

Studenten wijken daarom nu vaak noodgedwongen uit naar andere steden zoals Tilburg
(Tilburg University) en Utrecht (Universiteit Utrecht). Want soms is er thuis te weinig plaats
of te veel afleiding om rustig te kunnen studeren en is een plek elders heel hard nodig.
Uitwijken naar een andere stad kost hen reistijd en reiskosten.

Zoiets zou niet nodig moeten zijn in een studentenstad als ’s-Hertogenbosch. Daarom stelt
GroenLinks de volgende vragen:

1. Bent u met ons van mening dat onze Bossche studenten de ruimte moeten krijgen
om in onze stad rustig te kunnen studeren, ook in het weekend?

2. Vindt u het ook niet vreemd dat zij andere steden moeten opzoeken om in het
weekend te kunnen studeren en daarnaast reiskosten moeten maken?

3. Bent u bereid om met scholen het gesprek aan te gaan om te kijken of er
mogelijkheden zijn om de openingstijden aan te passen, dus ook de deuren
opengooien in de weekenden?

4. Mochten de scholen daartoe niet bereid zijn, bent u dan bereid om een andere
oplossing te bedenken voor onze Bossche studenten?

Namens de fractie van GroenLinks
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